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 PROTOKÓŁ NR XVII/2020 

Z NADZWYCZAJNEJ  SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 27 LISTOPADA 2020 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz – Alina Jarecka 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 roku. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany budżetu gmina na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

3) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Budziszewice, 

4) rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021, 

5) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 10 lat pomieszczeń o pow.164,20m2 

znajdujących się w budynku Ośrodka Zdrowia przy ul. J.Ch.Paska 33 w miejscowości 

Budziszewice, stanowiących własność Gminy Budziszewice, 

6) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego 

własność Gminy Budziszewice z dotychczasowym najemcą na okres od 01.01.2021                 

do 31.12.2023, 

7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia XVII sesji Rady Gminy 

Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 
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PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poinformował, że proponuje się wprowadzenie do 

porządku obrad jednej zmiany, a mianowicie dodanie w punkcie 5 podpunktu 7 tj. podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień. Następnie   

przedstawił porządek obrad, po czym zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 

 

Protokół Nr XVI/2020 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  1 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław wstrzymał się 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 4 

              INFORMACJA Z PRZEBIEGU WYKONANIA BUDŻETU GMINY ZA I PÓŁROCZE 2020 ROKU 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – szczegółową informację z przebiegu wykonania budżetu 

Gminy za I półrocze 2020 roku wszyscy otrzymali . Była również omawiana w trakcie posiedzenia 

komisji. W związku z powyższym poprosiła o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem Informacji z przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Budziszewice za I półrocze 2020 roku, w wyniku czego: 
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• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Informację z przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2020 roku przyjęto.  

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Informacja z przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

PUNKT 5 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany budżetu Gminy na 2020 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – pokrótce omówiła proponowane zmiany budżetu, po czym 

poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych  w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji nie wnieśli uwag do projektu tej uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy na 2020 rok, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVII/92/2020 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak– powiedziała, że zmiany WPF są konsekwencją zmian w 

budżecie gminy dokonywanych przez Wójta zarządzeniami oraz dych dokonywanych przez Radę 

uchwałami. 

Objaśnienia do Zmiany WPF stanowią załącznik do uchwały w tej sprawie. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych  w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja poparła projekt uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu tej uchwały. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 
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7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVII/93/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Budziszewice, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik -  powiedziała, że treść projektu uchwały wszyscy otrzymali, po 

czym poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja opowiedziała się za przyjęciem tej uchwały. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Budziszewice , w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała nr XVII/94/2020 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

4) przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021, 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek  -  poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja opowiedziała się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji zaakceptowali przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok  2021, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVII/95/2020 w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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5) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 10 lat pomieszczeń                                                 

o pow.164,20m2znajdujących się w budynku Ośrodka Zdrowia przy ul.J.Ch.Paska 33 w 

miejscowości Budziszewice, stanowiących własność Gminy Budziszewice, 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek  -  poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji zaakceptowali projekt uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja poparła projekt uchwały w tej sprawie. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 10 lat pomieszczeń o pow.164,20m2znajdujących się w 

budynku Ośrodka Zdrowia przy ul.J.Ch.Paska 33 w miejscowości Budziszewice, stanowiących 

własność Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVII/96/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 10 lat 

pomieszczeń o pow.164,20m2znajdujących się w budynku Ośrodka Zdrowia przy ul.J.Ch.Paska 33 w 

miejscowości Budziszewice, stanowiących własność Gminy stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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6) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego 

własność Gminy Budziszewice z dotychczasowym najemcą na okres od 01.01.2021 do 

31.12.2023 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek  -  poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność 

Gminy Budziszewice z dotychczasowym najemcą na okres od 01.01.2021 do 31.12.2023, w wyniku 

czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVII/97/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Gminy Budziszewice z dotychczasowym najemcą na okres od 

01.01.2021 do 31.12.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień, 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że proponuje się wzrost stawek podatku od nieruchomości 

średnio o 5%. Dodał, że robimy to po to, aby później nie było konieczności wprowadzania wysokich 

podwyżek. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek  -  poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji poparli projekt tej uchwały. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVII/98/2020 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

PUNKT 6 
               INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI  
              RADY GMINY 
 
Wójt – Marian Holak – powiedział, że wracając do Informacji z wykonania budżetu trzeba podkreślić, 

że mamy nadwyżkę. 

Poza tym: 

- trwają prace projektowe przebudowy drogi wojewódzkiej Budziszewice – Regny; 
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- powstała stacja gazyfikacji; 

- trwają prace dotyczące budowy sieci gazociągowej w kierunku ulicy Leśnej i OSP; 

- uzgodniliśmy wschodnią część gminy jeżeli chodzi o światłowód. Jeżeli chodzi o Budziszewice – 

szkoła my być robiona jeszcze w tym roku; 

Radny – Mirosław Matysik – zapytał czy planowana jest kontynuacja przebudowy drogi powiatowej 

w kierunku Mierzna  oraz kiedy Powiat zamierza rozpocząć przebudowę drogi w kierunku 

Węgrzynowic oraz kto udrażnia rowy w Budziszewicach – Gmina czy Powiat. 

Wójt – Marian Holak – rowy udrażnia Powiat. Droga w kierunku Węgrzynowic planowana jest do 

przebudowy więc robione jest to po to, aby uniknąć podtopień. 

Przebudowa drogi w kierunku Mierzna będzie kontynuowana w przyszłym roku. 

Jeżeli zaś chodzi o przebudowę drogi w kierunku Węgrzynowic – w 2021 nastąpi wymiana chodnika 

do ośrodka i być może rozpocznie się dalszy etap. 

Radna – Danuta Chała – zapytała dlaczego przy pracach dotyczących światłowodu w pierwszej 

kolejności uzgadnia się stronę wschodnią gminy, a nie rozpoczyna się np. od Budziszewic. 

Wójt – Marian Holak – nie jest to zależne od nas. Firma sama to sobie planuje. 

Radna – Ewelina Garnys – zapytała o żłobek. 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że nie rezygnujemy z tego przedsięwzięcia. 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik – powiedziała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

podmioty dokonujące analizy oświadczeń majątkowych zobowiązane są złożyć Radzie Gminy 

informacje o osobach, które oświadczeń nie złożyły lub złożyły je pom terminie, o stwierdzonych 

nieprawidłowościach i o działaniach podjętych w związku z tymi nieprawidłowościami. I tak Naczelnik 

Urzędu Skarbowego, Wojewoda Łódzki oraz Wójt takie informacje przedłożyli. Wynika z nich, że 

wszystkie osoby zobowiązane oświadczenie złożyły w terminie i ostatecznie nieprawidłowości nie 

stwierdzono. 

Następnie poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Sprawiedliwości Wójt Gminy 

zobowiązany jest do poinformowania Rady Gminy o wyznaczonych podmiotach, w których 

wykonywana będzie kara ograniczenia wolności i praca społecznie użyteczna. Wójt w swoim 

Zarządzeniu nr 42/2020 z dnia 25 listopada 2020 roku wskazał jako miejsce odbywania kary Urząd 

Gminy. Będą to głownie prace porządkowe. 

 

 

PUNKT 6 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za przybycie, po czym 

zamknął XVII nadzwyczajną sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

(-)Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                              (-)   Janusz Trzonek 

 

 


